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PRO Ärla – Stenkvista styrelsemöte tisdagen den 26- 01- 2021  

Närvarande: Börje Sturesson, Jan – Olof Karlsson, Mona och Bengt Andersson, Hannele Alström, 

Nils Andersson Fält, Annika Sturesson samt Sven Svensson. 

Ej närvarande: Mia Moll som från och med nu har avsagt sig sin styrelseplats.  

Plats: Pingstkyrkan Ärla. 

§ 1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  

§2. Godkännande av dagordningen. 

Dagordningen godkändes med tillägget att i och med sekreteraren ej är närvarande så valdes Sven 

Svensson att föra protokoll samt att huvudvikten med mötet var att diskutera kring hur vi kommer att 

genomföra kommande möten samt diskutera IT- förslaget från Nils Fält. 

§3. Val av justerare. 

Mötet valde Jan – Olof Karlsson att justera protokollet.  

§4. Ekonomisk rapport. 

Kassör Jan – Olof Karlsson informerade om förra årets ekonomi och hur vi i ”dagsläget” ligger till. 

Förra året gick vi med lite drygt 14,000:- i vinst. Vi har f.n. ca 50,000:- på banken så vår ekonomi är 

god. Kassören meddelade att vi nu har Swish vilket kan underlätta vid kommande träffar. Vårt Swish-

nummer är 123 506 96 87 

Diskussion kring hur vi ska genomföra vårt årsmöte som enl. stadgarna ska genomföras i februari. 

Efter en gemensam diskussion beslutade styrelsen att kassören kontaktar våra revisorer och gör 

bokslut samt att vi genomför ett styrelseårsmöte enligt de ”Coronaregler” som PRO riks har stipulerat. 

(Se §6.) 

§5. Medlemmar.  

 Medlemsansvarige Annika Sturesson informerade om att fem personer har avlidit under 2020 samt att 

vi sedan förra mötet har fått två nya medlemmar samt att tre personer nyligen har avslutat sitt 

medlemskap. 

Styrelsen beslutade att vi vid vårt kommande årsmöte hedrar de avlidna som brukligt är.  

§6. Skrivelser. 

Skrivelsen från PRO riks att på grund av Coronapandemin har PRO gett dispens från stadgarna enligt 

utdrag för föreningar nedan: 

I de fall föreningen inte har möjlighet att genomföra årsmöte och fatta nödvändiga beslut kan 

föreningens styrelse fatta intermistiska beslut gällande verksamhetsberättelse, årsredovisning, val etc. 

i avvaktan på att ett årsmöte i föreningen kan hållas. Föreningens revisorer ska vara informerade om 

beslutet. På kommande årsmöte ska besluten bekräftas: 

 

7. Rapporter. 

På grund av rådande pandemi fanns inget övrigt att rapportera. 

§8. Reserapport. 

Inga resor har genomförts. 

§9. Studierapport.  

Länsstyrelserna i Örebro och Södermanland erbjuder i ett samarbete en kurs i digitala 

betalningar(mobilt BankID, E-handel, Swish samt QR-koder). Kursen omfattar tre kurstillfällen 10-12 

februari mellan klockan 10-11. Kursen finns beskriven på vår hemsida och Nisse varit i kontakt med 

Länsstyrelserna i Örebro och Södermanland. Länsstyrelsen i Södermanland kan medverka till att PRO 

Ärla-Stenkvista ordnar ett eget Webbinarium om tillräckligt intresse finns. 
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Vi har fått en inbjudan från PRO distriktet Södermanland om kursen Teamsutbildning - "Den 

digitala cirkeln". Utbildningen syftar till att ge PRO-föreningarna i Södermanland kunskap att 

genomför studiecirklar digitalt med programvaran Microsoft Teams. 

ABF skall anordna kursen som omfattar 3 kurstillfällen om vardera tre timmar under våren 2021 och 

PRO Södermanland vill ha in intresseanmälningar för att kunna planera genomförandet 

§10. Nya frågor. 

Vi har i styrelsen tidigare diskuterat PRO hemsida och då framför allt ”Harald” och de problem vi där 

upplever. Detta var grunden till vår egen hemsida som Nisse har tagit fram. Vi har fått mycket positiv 

respons för både upplägg och innehåll.  

Nisse visade praktiskt hur man hittar olika kursinslag med temat. ”Digitalt utanförskap” på vår 

hemsida. 

Vi har nu gått vidare och ordnat så att vi kan göra egna utskick till våra medlemmar direkt från vår 

egen hemsida och Nisse gjorde en praktisk genomgång på vilket sätt vi kan använda denna tjänst. Han 

och Annika har tagit fram samtliga våra medlemmar och deras adresser och lagt in dessa för att enkelt 

kunna göra våra utskick. 

Efter genomgången beslutade styrelsen att alla styrelsemedlemmar och även kontaktombud skall ha 

tillgång till denna tjänst.   

 

Ang. trisslotter så avvaktar vi tills ett större behov föreligger. 

Vi skickar ut ett nyhetsbrev i mitten av nästa möte när vi har klart med våra revisorer och då skall allt 

vara klart för att kunna genomföra ett ”Coronaårsmöte”. 

 

§. 11. Kommande möten. 

Styrelsen diskuterade kommande medlemsmöten. Styrelsen beslutade att vid nästa medlemsmöte ska 

vi börja säsongen med att bjuda på vår traditionella sillunch för att kompensera medlemmarna för de 

fåtaliga aktiviteter vi kunnat erbjuda under denna Coronapandemi. 

§12. Nästa styrelsemöte. 

Diskussion att genomföra ett ”styrelseårsmöte” onsdagen den 23 februari kl. 10.00 i pingstkyrkans 

lokaler.. 

§13. Avslutning. 

Börje avslutade mötet och tackade de närvarande för givande diskussioner och ett speciellt tack till 

Nisse för det fina jobbet med vår hemsida. 

 

_____________________________________ 

Vid protokollet Sven Svenson 

 

______________________________________            _______________________________ 

Ordförande Börje Sturesson  Justerare Jan-Olof Karlsson. 


